
Fråga

 

Fråga till Andreas Schönström angående 
råttproblematiken i Malmö 
 

 

Den senaste månaden har media rapporterat om kostsamma bilreparationer i området 
Lindängen kopplat till områdets råttproblematik. De boende uppger till media att dem är 
desperata och att dem upplever att alldeles för lite görs i frågan. Dessvärre är Malmös 
råttproblematik långt ifrån en nyhet och fler områden än Lindängen har varit drabbade av 
råttor under en lång tid.  

I december 2022 rapporterade SVT om att råttorna har intagit Malmö och att råttorna såväl 
är många i antalet som aggressiva.  

På Malmö stads hemsida förklarar man bland annat problemet med en hög byggaktivitet och 
en god tillgång till mat. Det finns däremot väldigt få förslag på lösningar utöver att kontakta 
sin fastighetsägare eller VA Syd.  

 

 

Med anledning av ovan vill jag fråga Andreas Schönström: 

– Vilka insatser avser du som ansvarigt kommunalråd att genomföra för att lösa Malmös 
råttproblematik? 

 

 

Malmö 2023-09-20 
 
Helena Grahn (M)


